
 

Rotarymøte 28.09.2022. 

Bedriftsbesøk hos NRK Vestfold/Telemark i Porsgrunn. 

15 personer var møtt fram, herav 2 gjester. 

 

Richard Aune, nyhetssjef, tok imot oss.  NRK har nå i snart 2 år vært lokalisert i Plentybygget i 
Porsgrunn.  De har mindre antall kvadratmeter til disposisjon i de nye lokalene sammenlignet med 
tidligere lokaler på Borgeåsen, men likevel føles det som om de har mere plass nå.  Dagens lokaler er 
skreddersydd for den radio- og TV-produksjoner de i dag driver med. 

Besøket startet med omvisning i lokalene, vi fikk se både radio- og TV-studioer.  Kontoret i Porsgrunn 
er bemannet fra kl. 05.00 til kl. 23.00.  Det er nå 5 år siden lokalkringkastinga for Vestfold og 
Telemark ble slått sammen.  Pr dags dato er det ikke endelig bestemt hva som skal skje med den 
sammenslåtte kringkasting nå som Vestfold og Telemark igjen blir egne fylker. 

Lokalkontoret har følgende oppdrag: 

 – Gi et lokalt tilbud 

 – Levere stoff til den sentrale 
kringkasting for både radio, TV og nett. 

 

Radio og TV har et generasjonsproblem 
med hensyn på publikum.  
Publikumstallene for både radio og TV går 
ned mens publikumstallene for nettet 
øker.  Aune stilte følgende spørsmål: 
Hvordan få barn og unge interessert i 
NRK-nyheter? 

Aune viste videosnutt vedrørende danske 
fiskeres ulovlige fiske av kveite i norsk og 
svensk farvann, først en fjernsynsversjon 
og deretter en mobilversjon. 

Et interessant besøk ble avsluttet ved at 
Aune fikk overrakt en flaske vin av Tor 
(vara for presidenten). 
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